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Februari 2022: 

- De gevolgen van corona en het lerarentekort zijn merkbaar in het onderwijs.  
- Er komt een nieuwe directeur op Kinderopvang Boemerang. 
- Er is een invulling gegeven aan het overschot van de ouderbijdrage uit het verleden.  
- De jaarkalender is toegelicht.  

 
Maart 2022: 

- Stopverbod bij de school is in gang gezet. 
- Een voorstel van de groepssamenstelling is besproken. 
- De schoolanalyse is besproken en toegelicht. 
- Twee leden pakken het op om de verkiezingen uit te schrijven. 

 
Mei 2022: 

- De brief die de minister heeft verstuurd over de NPO gelden is besproken.  
- Wat er besproken is in de GMR is besproken. 
- Er komt een toetsing van RI&E. 
- We hebben als school gekozen om de methode Faqta te behouden. 
- De formatie en mobiliteit is besproken. 
- Voorgang van de verkiezingen zijn besproken. 

 
Juni 2022: 

- GMR besproken. 
- Input vanuit het team voor de werkdrukgelden is besproken.  
- Formatie volgend schooljaar is besproken. 
- Karin is uitleg komen geven over Handle whit care. 
- Jaarplanning was eerder gedeeld met ouders maar zijn geen reacties op gekomen. 
- Voortgang verkiezingen besproken. 
- Beschermingsrecht personeel besproken. Jolien maakt een overzicht zodat we de volgende 

vergaderingen definitief een keuze kunnen maken. 
 

September 2022: 

- Schoolgids besproken 

- Covid stappenplan besproken 



- Rachid is begonnen. 

- Ouderbijdragen vastgesteld op 50 euro per kind 

- Evaluatie RI&E 

- Beschermingsrecht toegekend aan twee onderdelen. 

 

November 2022: 

- We hebben de begroting besproken. 

- Er is een terugkoppeling geweest vanuit ouders over lange wachttijden bij de 

oudergesprekken.  

- We hebben het kort gehad over grensoverschrijdend gedrag. We komen hier de volgende 

vergadering op terug. 

- Vanuit de directie is de vraag gekomen of wij mee willen denken over een mogelijk 

aannamebeleid.  


